



تعميم رقم (26 / 2023).Circular No.

Date: 23/02/2023 2023/02/23

To: All Healthcare Facilities in the Emirate

of Abu Dhabi

Subject: Training Programme on Abu Dhabi Healthcare Guidelines for Health Media &

Advertising System

We would like to extend our greetings wishing you all the best and success.

With reference to the above-mentioned subject, we would like to inform you that the Department of Health – Abu Dhabi is gearing up to conduct a training programme for all licensed healthcare facilities operating in the Emirate of Abu Dhabi, regarding Healthcare Guidelines for Health Media & Advertising System.

This training programme, which will be conducted virtually, is a testament to DoH's commitment to further easing and facilitating the healthcare facilities' efforts in the Emirate to promote their preventive healthcare service and treatments, and enable them to showcase their achievements. This step would allow us to continue our integrated efforts with a unified team spirit, to further cement the Emirate's position as a leading healthcare and life science destination.

إلى: جميع المنشآت الصحية في إمارة أبوظبي

الموضوع: البرنامج التدريبي الخاص بالدليل الإرشادي للمنشآت الصحية بشأن منظومة الإعلام والإعلان الصحي في إمارة أبوظبي

بداية، يسرنا أن نتقدم لكم بخالص التحية والتقدير متمنين لكم دوام التوفيق والنجاح

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نود إعلامكم بأنَّ دائرة الصحة – أبوظبي تستعد لإطلاق برنامج تدريبي حول الدليل الإرشادي لمنظومة الإعلام والإعلان الصحي والذي يستهدف كافة المنشآت الصحية العاملة في إمارة أبوظبي.

ويأتي تنظيم هذا البرنامج التدريبي، الذي سيعقد بشكل افتراضي، تجسيدا لالتزام الدائرة برفد ودعم وتسريع الجهود التي تبذلها المنشآت الصحية في الإمارة للتعريف بخدماتها الصحية الوقائية والعلاجية وتمكينها من تسليط الضوء على إنجازاتها المتميزة؛ وبالتالي مواصلة الجهود المشتركة بروح الفريق الواحد نحو ترسيخ مكانة أبوظبي كوجهة عالمية رائدة للرعاية الصحية وعلوم الحياة.





The training programme will cover several topics, such as essential principles, content development and key messages, approval processes, and more, pertaining the healthcare sector in the Emirate.

سيناقش البرنامج التدريبي عدداً من المحاور كالضوابط والإرشادات العامة لإعداد وتطوير المحتوى الصعي الإعلاني أو الإعلامي، المبادئ الأساسية، آلية الموافقة والرسائل الرئيسية الخاصة بقطاع الرعاية الصحية في الإمارة وغيرها.

Upon successfully completing all the requirements of the training programme, health facilities' representatives can log their advertisement/communication materials on DoH systems and proceed with them according to the applicable guidelines.

وبعد استكمال جميع متطلبات البرنامج التدريبي بنجاح، سيتمكن ممثلو المنشآت الصحية المرخصة من تسجيل إعلاناتهم الصحية في أنظمة دائرة الصحة والمضي قدماً بنشرها، طبقاً للدليل الإرشادي المعمول به.

Accordingly; each healthcare facility is required to nominate two representatives, by no later than two weeks as from the issuance date of this circular, to attend the said training programme, via the following link:

اثنين عنها للتسجيل لحضور البرنامج التدريبي المذكور في مدة أقصاها أسبوعين من تاريخ هذا التعميم، وذلك عبر الرابط الرابط

وعليه، يتوجب على كل منشأة صحية ترشيح ممثلين

https://forms.office.com/r/BVsBaGb66K

https://forms.office.com/r/BVsBaGb66K

For any inquiries in this regard, please contact us on: 024493333 or via ADC@doh.gov.ae

للاستفسارات المتعلقة بهذا الشأن، يمكنكم التواصل عبر الرقم: 024493333 أو البريد الإلكتروني:
ADC@doh.gov.ae

"This circular is designed for regulatory procedures and should not be used as content for media publication".

هذا التعميم للإجراءات التنظيمية وغير مخصص كمحتوى للنشر الإعلامي".

Thank you for your cooperation,

شاكرين لكم حسن تعاونكم معنا ق المعنا (02 معنا (13 معنا (13 معنا (14 معنا (15 مع) (15 مع)

S. P.

د. جمال محمد الكعبي وكيل دائرة الصحة

> لا شيء مستحيل MAKE IT HAPPEN



- PO Box 5674 Abu Dhabi, U.A.E
- 🕒 +971 2 4493333 🏮 +971 2 4449822 🔘 doh.gov.ae